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Zarząd Powiatu Stalowowolskiego  

OZK.0022.36.1.2021.JT   

 

Protokół Nr 145/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 8 września 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05 zakończenie o godz. 12:12 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys  

- Członek Zarządu Andrzej Gargaś 

-Członek Zarządu Idec Grzegorz 

-Członek Zarządu Stanisław Czochara 

 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa (w zastępstwie, w posiedzeniu udział wzięła Iwona Kozioł Główny 

Specjalista ds. finansów i sprawozdawczości) 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

 

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach  

- Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

- Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego Grzegorz Janiec 

 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zajęcia stanowiska 

dotyczącego podjętej przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały Nr XXXIX/647/21 
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w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej na terenie 

miasta Stalowa Wola. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia mienia ruchomego 

przez Powiat Stalowowolski. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie przez Powiat Stalowowolski mienia ruchomego na rzecz Medycznej 

Szkoły Policealnej w Stalowej Woli. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zabezpieczenia środków finansowych dla 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2022 

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania 

przedstawiciela Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji opiniującej wnioski  

o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

9. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla III Liceum 

Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosków o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla Zespołu Szkół Nr 2  

im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych 

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla Technikum Nr 4 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosków o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla Zespołu Szkół Nr 6 

Specjalnych w Stalowej Woli. 

13. Wniosek Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem 

honorowym oraz wsparcia finansowego organizacji przedsięwzięć upamiętniających 40. 

rocznicę wydarzeń w kopalni Wujek.  

14. Wniosek Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego 

i objęcia patronatem honorowym konkursu „Pamiętajcie o ogrodach i balkonach…”. 
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15. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia wstępnego projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

16. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ,,Strefy produkcyjno-usługowej  

Nr 1 W Stalowej Woli.” 

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2021 rok.  

18. Przyjęcie Protokołu Nr 144/2021 z dnia 2 września 2021 r. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 145. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z wnioskiem 

o wyrażenie zgody na wynajęcie części powierzchni korytarza szkolnego w budynku CKZiU o pow. 

2 m2 dla P.P.H.U. EMTEK s.c., Mariusz Wantrych, Rudna Mała 7, 36-060 Głogów Małopolski na okres 

od 01.09.2021 r. do 31.08.2022 r. pod automat do sprzedaży napojów gorących. Odpłatność wynosić 

będzie 130,00 zł netto miesięcznie przez cały okres trwania umowy.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia czy chcieliby zadać pytania? Żadne 

pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/947/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Stalowej Woli. 

 



 

4 
 

Ad. 4. Uchwała  Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego 

podjętej przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały Nr XXXIX/647/21 w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej na terenie miasta 

Stalowa Wola. 

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował uczestników posiedzenia, że jest to temat, który był 

omawiany na jednym z poprzednich posiedzeń Zarządu Powiatu. Jest on trudny, gdyż dotyczy 

pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi na terenie miasta Stalowa Wola i dlatego 

zwrócił się z prośbą do Pani Alicja Mach Naczelnik IMP aby omówiła go szerzej.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że uchwałą nr 280/5573/21 z dnia 25.05.2021 r. 

Sejmik Województwa Podkarpackiego poinformował Zarząd Powiatu Stalowowolskiego o zamiarze 

pozbawienia kategorii drogi wojewódzkiej ul. Energetyków, ul. Staszica i ul. Al. Jana Pawła II, 

jednocześnie zaliczenie tej drogi do kategorii dróg powiatowych. Mając powyższe na uwadze, Zarząd 

Powiatu Stalowowolskiego wyraził swoje stanowisko w tej sprawie i oznajmił, iż nie aprobuje 

takiego rozstrzygnięcia. Zarząd Powiatu Stalowowolskiego oczekiwał jednocześnie, że jego 

stanowisko zostanie uwzględnione w trakcie podejmowania uchwały przez Sejmik Województwa 

Podkarpackiego. Niestety Sejmik Województwa Podkarpackiego nie zaakceptował przedstawionego 

przez Zarząd Powiatu Stalowowolskiego stanowiska. W konsekwencji w dniu 30 sierpnia 2021 r. 

podjęta została przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwała nr XXXIX/647/21. Z jej treści 

wynika, że wymieniony wyżej odcinek drogi, który przez budową obwodnicy Stalowej Woli był drogą 

krajową ma stać się obecnie drogą powiatową. Naczelnik Wydziału IMP oznajmiła, iż w sytuacji gdy 

uchwała Sejmiku Województwa Podkarpackiego została już podjęta i Wojewoda Podkarpacki nie 

stwierdzi jej nieważności, to zostanie ona następnie opublikowana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podkarpackiego. Wówczas po upływie 14 dni od daty jej publikacji, wejdzie ona  

w życie. Wtedy też przedmiotowy odcinek drogi, z mocy obowiązującego prawa, stanie się drogą 

powiatową. Naczelnik IMP wyjaśniła również, iż po konsultacjach z zatrudnionymi w Starostwie 

Powiatowym w Stalowej Woli radcami prawnymi Starosta zaproponował żeby wystąpić do 

Wojewody Podkarpackiego o uchylenie tej uchwały i stwierdzenie jej niezgodności z prawem. 

Wskazała ona również, że w świetle obowiązującego prawa odcinek pozbawiany kategorii drogi 

wojewódzkiej powinien spełniać zawarte w art. 6 ust. 1 oraz art. 6a ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych definicje legalne, wskazujące na przesłanki zaliczania dróg 

publicznych do określonej kategorii. Podjęcie przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały 

w oparciu o art. 10 ust. 5a powyższej ustawy jest możliwy jedynie po wykazaniu, że dany odcinek 

drogi nie spełnia definicji drogi wojewódzkiej. Teza taka znajduje potwierdzenie w orzecznictwie 

sądów administracyjnych. Stąd też trzeba uznać, że Sejmik Województwa nie może podjąć zgodnej  

z prawem uchwały o pozbawieniu odcinka dotychczasowej kategorii drogi wojewódzkiej, jeśli 

odcinek ten nadal spełnia definicję drogi wojewódzkiej. 
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W interesującej nas sprawie Sejmik Województwa Podkarpackiego nie wykazał istnienia 

wymaganej przepisami prawa przesłanki. Nie było możliwe, gdyż przesłanka taka naszym zdaniem 

nie zachodzi. Zgodnie z treścią art. 6 ust. 1 ustawy o drogach publicznych do dróg wojewódzkich 

zalicza się bowiem drogi inne niż określone w art. 5 ust. 1 (tj. drogi krajowe), stanowiące połączenia 

między miastami lub mające znaczenie dla województwa. Jednocześnie  zgodnie z art. 6a ust. 1 

ustawy o drogach publicznych do dróg powiatowych zalicza się drogi inne niż określone w art. 5 ust. 

1 i art. 6 ust. 1 tej ustawy, stanowiące połączenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami 

gmin i siedzib gmin między sobą. Należy zauważyć, że droga, którą Sejmik Województwa 

Podkarpackiego, chce pozbawić kategorii drogi wojewódzkiej łączy dwa miasta, w których znajdują 

się siedziby powiatów – czyli Stalową Wolę oraz Nisko. Bezsporne jest więc, że wypełnia ona 

kryterium drogi wojewódzkiej (stanowi połączenie między miastami) i nie wypełnia kryterium drogi 

powiatowej (nie stanowi połączenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami gmin, ani 

siedzib gmin między sobą). Nie wykazano również negatywnego spełnienia drugiego członu definicji 

dróg wojewódzkich tj., że przedmiotowa droga nie ma znaczenia dla województwa. Uzasadnienie 

uchwały podejmowanej na podstawie art. 10 ust. 5a ustawy o drogach publicznych winno też 

zawierać szczegółowe wyjaśnienie wskazujące na spełnienie przesłanek zastosowania 

wymienionego wyżej przepisu, w tym utraty lub braku spełniania przez przekazywany odcinek drogi 

wojewódzkiej kryteriów uzasadniających uznawania jej za drogę wojewódzką oraz wykazanie 

spełnienia przesłanki proporcjonalności. Przesłanka dotycząca proporcjonalności nie została 

uwzględniona ani w projekcie uchwały otrzymanym przez Powiat Stalowowolski,  

ani w uzasadnieniu do uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego ostatecznie pozbawiającej 

kategorii drogi. Naczelnik Wydziału IMP wyjaśniła dodatkowo, że konieczne jest również odniesienie 

do ujętej w uzasadnieniu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego zasady prawidłowego 

kształtowania sieci dróg publicznych, zgodnie z którą drogi danej kategorii powinny zaczynać się  

i kończyć na drogach, co najmniej tej samej kategorii drogi. Poza tym wskazać należy,  

że uzasadnienie podjętej przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały pozbawiającej drogę 

kategorii drogi wojewódzkiej nie zawiera takiego odniesienia. W takiej zaś sytuacji nie jest więc 

możliwe zweryfikowanie czy powołana w uchwale jej treść powinna mieć zastosowanie w niniejszej 

sprawie. Poza tym Naczelnik IMP oznajmiła, że zgodnie z art. 17 ust. 3 ustawy o drogach publicznych 

minister właściwy do spraw transportu może wydawać, rozpowszechniać lub rekomendować 

wzorce i standardy dotyczące przygotowania inwestycji w zakresie dróg publicznych, budowy, 

przebudowy, remontu, utrzymania lub ochrony tych dróg, w formie opracowań, które są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie podmiotowej urzędu obsługującego 

ministra właściwego do spraw transportu. Obecnie w Biuletynie Informacji Publicznej Ministerstwa 

Infrastruktury dostępny jest dokument pod nazwą Wytyczne Kształtowania Sieci Dróg, opatrzony 

symbolem WR-D-11-1 i wchodzący zgodnie z jego treścią w skład wzorców i standardów 
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rekomendowanych przez ministra właściwego ds. transportu. Dokument ten nie zawiera 

twierdzenia jakoby drogi danej kategorii powinny zaczynać się i kończyć na drogach, co najmniej tej 

samej kategorii drogi. Co więcej w rozdziale 8 pkt 5 lit. d wytycznych zawarta jest definicja dróg 

wojewódzkich oznaczonych symbolem W1. Wynika z niej, że drogi wojewódzkie to drogi 

bezpośrednio łączące stolice powiatów oraz drogi dojazdowe do krajowych i regionalnych węzłów 

transportowych. Taką rolę zaś pełni odcinek drogi, który Sejmik Województwa Podkarpackiego 

planuje pozbawić kategorii drogi wojewódzkiej. Widoczne jest więc, że wytyczne ministra 

właściwego do spraw transportu przemawiają za uznaniem przedmiotowego fragmentu drogi za 

drogę wojewódzką. Niezależnie od tego Naczelnik IMP wyjaśniła, że gdyby nawet przyjąć,  

iż podstawa wskazana w uzasadnieniu uchwały Sejmiku powinna zostać uwzględniona,  

to nie odpowiada ona stanowi faktycznemu. Odcinek drogi, będący przedmiotem tej uchwały zaczyna 

się bowiem na km 48+730, gdzie łączy się z drogą wojewódzką nr 871. Z kolei koniec tego fragmentu 

stanowi granica miast Stalowej Woli i Niska. Następnie droga ta łączy się w Nisku z drogą 

wojewódzką nr 872. Tym samym nawet powołana w samej uchwale przesłanka (choć nie zostało 

wyjaśnione jej źródło) nie została spełniona w istniejącym stanie faktycznym. 

 Biorąc pod uwagę powołane powyżej okoliczności należy uznać, że nie zostały spełnione 

wymagania ustalone przepisami powszechnie obowiązującego prawa, które uzasadniałyby podjęcie 

uchwały o pozbawieniu kategorii drogi wojewódzkiej na terenie Miasta Stalowa Wola. W tej sytuacji 

podjęta przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwała powinna zostać uznana za sprzeczną  

z prawem, a tym samym powinna zostać stwierdzona jej nieważność.  

Po wyjaśnieniach Naczelnika IMP Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/948/2021w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego podjętej 

przez Sejmik Województwa Podkarpackiego uchwały Nr XXXIX/647/21 w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi wojewódzkiej odcinka drogi wojewódzkiej na terenie miasta Stalowa Wola. 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia mienia ruchomego 

przez Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach wyjaśniła, że na mocy porozumienia Nr EN-I.0222.2.2020.BŚ 

z dnia 12 sierpnia 2021 roku zawartego pomiędzy Województwem Podkarpackim a Powiatem 

Stalowowolskim, z dniem 1 września 2021 r. Województwo przekazało Powiatowi na czas 

nieokreślony – zadanie własne w zakresie oświaty, polegające na prowadzeniu Medycznej Szkoły 

Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Stalowej Woli. Uchwałą Nr 309/6134/21 z dnia 31 sierpnia 

2021 r. Zarządu Województwa Podkarpackiego w Rzeszowie przekazał nieodpłatnie mienie 

ruchome z Medyczno-Społecznego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

o łącznej wartości 766 155,55 zł z czego wartość wyposażenia wynosi 687 958,46 zł, wartości 
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niematerialne i prawne: 9 853,67 zł, zbiory biblioteczne: 68 343,42 zł. Przekazanie sprzętu nastąpi 

na podstawie protokołu zdawczo-odbiorczego według stanu na dzień 31 sierpnia 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/949/2021 w sprawie przyjęcia mienia ruchomego przez Powiat 

Stalowowolski. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie przez Powiat Stalowowolski mienia ruchomego na rzecz Medycznej 

Szkoły Policealnej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że dotyczy to nieodpłatnego przekazania mienia 

ruchomego przez Powiat Stalowowolski, ul. Podleśna 15, 37-450 Stalowa Wola na rzecz Medycznej 

Szkoły Policealnej, ul. Staszica 5, 37-450 Stalowa Wola o łącznej wartości 766 155,55 zł (wartość 

wyposażenia: 687 958,46 zł, wartości niematerialne i prawne: 9 853,67 zł, wartość zbiorów 

bibliotecznych: 68 343,42 zł) - zgodnie z załącznikiem do Uchwały. Przekazanie sprzętu nastąpi na 

podstawie protokołu zdawczo-odbiorczego. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/950/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie przez Powiat Stalowowolski mienia ruchomego na rzecz Medycznej Szkoły Policealnej  

w Stalowej Woli. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej zabezpieczenia środków finansowych dla 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 2022. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach wyjaśniła, że Powiat Stalowowolski we wrześniu 2020 r. złożył 

wniosek do Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody Podkarpackiego o uzyskanie 

środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 dla jednostek samorządu terytorialnego w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na zadanie pn. „Zaprojektowanie i budowa pomieszczeń 

z przeznaczeniem na oddział ortopedyczny i kardiologiczny wraz z wyposażeniem w Powiatowym 

Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli”. Inwestycja polega na przebudowie/adaptacji IV piętra 

pawilonu diagnostyczno-zabiegowego na potrzeby oddziału ortopedycznego (21 łóżek) i oddziału 

kardiologicznego (25 łóżek). Wartość projektu została wstępnie oszacowana na kwotę 7 700 000,00 

zł. Pozyskano dofinansowanie w wysokości 5 000 000,00 zł. Środki funduszu przekazano na 

rachunek powiatu w 2020 roku, a w 2021 roku wprowadzono do budżetu powiatu jako przychody 

jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach. 

W wyniku przeprowadzonej procedury przetargowej wartość projektu wyniosła 7 119 549,00 zł, 
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w tym prace projektowe 158 800,00 zł, roboty budowlane w wysokości 6 873 573,00 zł, nadzór 

inwestorski w wysokości 87 176,00 zł. Brakujące środki w wysokości 2 119 549,00 zł zostaną 

zabezpieczone przez powiat stalowowolski. Przewidywany termin realizacji projektu styczeń 2021 - 

luty 2022. Realizacja projektu pozwoli na zapewnienie dostępu do dobrej jakości infrastruktury 

umożliwiającej świadczenie usług o wysokim standardzie, poprawi bazę diagnostyczno-leczniczą 

szpitala oraz zapewni dostęp do wysokiej jakości usług medycznych. Realizacja projektu stanowi 

również kontynuację procesu dostosowania szpitala do obowiązujących przepisów. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/951/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej zabezpieczenia środków finansowych dla Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli na rok 

2022. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie desygnowania przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poprosiła Członków Zarządu Powiatu o desygnowanie 

przedstawiciela Zarządu Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji opiniującej wnioski 

o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Następnie Pani Naczelnik 

Bożena Karlik zwróciła uwagę na fakt, że w ubiegłym roku przedstawicielem Zarządu  Powiatu 

Stalowowolskiego biorącym udział w pracach komisji opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody 

Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski był Starosta Janusz Zarzeczny. Pan Starosta zapytał 

Członków Zarządu Powiatu, czy popierają desygnowanie jego osoby do prac w komisji opiniującej 

wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski jako przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego? Członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie poparli 

desygnowanie Starosty Stalowowolskiego Janusza Zarzecznego do prac w komisji opiniującej 

wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski jako przedstawiciela 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 145/952/202w sprawie desygnowania przedstawiciela Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego do prac w komisji opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za 

osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych 
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przez Powiat Stalowowolski. Zarząd Powiatu desygnował przedstawiciela Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w osobie Starosty Stalowowolskiego Janusza Zarzecznego do prac w komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze 

i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski.  

Ad. 9. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli  

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup 

pomocy dydaktycznych w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla 

III Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego 

w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, zgodnie § 8 ust. 1 pkt 1 oraz § 9 ust. 1 pkt 1 rozporządzenia 

Rady Ministrów z dnia 23 października 2020 r. w sprawie szczegółowych warunków, form i trybu 

realizacji Rządowego programu  rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji uczniów 

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna 

tablica” (Dz. U. z 2020 r., poz. 1883 z późn. zm.), złożyła wniosek o udział szkoły w Rządowym 

programie „Aktywna tablica”. Celem programu jest rozwijanie kompetencji cyfrowych uczniów  

i nauczycieli w zakresie stosowania TIK. Projekt jest realizowany do grudnia 2021 r. W przypadku 

dofinansowania projektu wsparcie finansowe będzie udzielone w formie dotacji celowej dla organu 

prowadzącego, a środki przeznaczone byłyby na zakup 7 laptopów. Wartość projektu ogółem - 

16 855,37 zł, w tym: 

 dofinansowanie - 13 484,30 zł (80% wartości projektu) 

 wkład własny finansowy – 3 371,07 zł (20% wartości projektu - Powiat Stalowowolski). 

Termin składania wniosku do Wojewody Podkarpackiego za pośrednictwem Podkarpackiego 

Kuratora Oświaty upływa 14 września br. Podjęcie uchwały jest niezbędne do złożenia w terminie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych dla w/w szkoły. 

Naczelnik E wyjaśniła także, że wnioski dyrektorów przyjmowane były do 3 września br. natomiast 

przez Powiat złożone muszą być do 14 września br. do Podkarpackiego Kuratora Oświaty. W dniu  

28 września 2021 r. będzie przeprowadzana kwalifikacja tych wniosków i do 31 października br. 

nastąpi przekazanie tych środków w formie dotacji celowych.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia czy chcieliby zadać pytania?  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał Naczelnik Wydziału E czy wysokość dofinansowania jest 80% 

czy do 80%, i czy jeżeli będzie przyznany mniejszy procent to  wkład własny wzrośnie? 

Pani Naczelnik wyjaśniła, że dofinasowane może być przyznane do 80 %, i faktycznie jeżeli będzie 

mniejsze to wkład własny Powiatu wzrośnie. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/953/2021 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach Rządowego programu 

„Aktywna tablica” w roku 2021 dla III Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosków o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla Zespołu Szkół Nr 2  

im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik wyjaśniła, że podobnie jako w poprzednio omawianym punkcie 

porządku obrad, Pan Jacek Bożek Wicedyrektor pełniący obowiązki dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. 

Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli złożył wnioski o udział II Liceum Ogólnokształcącego oraz 

Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 2 w Rządowym programie „Aktywna tablica”.  

W przypadku dofinansowania projektu wsparcie finansowe będzie udzielone w formie dotacji 

celowej dla organu prowadzącego, a środki przeznaczone byłyby: 

 w II LO na 2 interaktywne monitory dotykowe o przekątnej ekranu co najmniej 55 cali  

o wartości 17 500,00 zł, w tym: 

 14 000,00 zł - dotacja (80% wartości projektu) 

 3 500,00 zł-wkład własny finansowy (20% wartości projektu - Powiat Stalowowolski). 

 w Branżowej Szkole  I stopnia Nr 2 na 2 interaktywne monitory dotykowe o przekątnej 

ekranu co najmniej 55 cali o wartości 17 500,00 zł, w tym: 

 14 000,00 zł - dotacja (80% wartości projektu) 

 3 500,00 zł-wkład własny finansowy (20% wartości projektu - Powiat Stalowowolski). 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/954/2021 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków 

o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach Rządowego programu 

„Aktywna tablica” w roku 2021 dla Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych 

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla Technikum Nr 4 

w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła informację. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/955/2021 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach Rządowego programu 

„Aktywna tablica” w roku 2021 dla Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 
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Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosków o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach Rządowego programu „Aktywna tablica” w roku 2021 dla Zespołu Szkół Nr 6 

Specjalnych w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik wyjaśniła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych 

w Stalowej Woli złożył wnioski o udział Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 8 Specjalnej im. Ks. J. 

Twardowskiego i Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy im. Ks. J. Twardowskiego  

w Rządowym programie „Aktywna tablica”. Celem programu jest rozwijanie kompetencji cyfrowych 

uczniów i nauczycieli w zakresie stosowania TIK. Projekt byłby realizowany do grudnia 2021 r.  

W przypadku dofinansowania projektu wsparcie finansowe będzie udzielone w formie dotacji 

celowej dla organu prowadzącego, a środki przeznaczone byłyby: 

 w  Publicznej Szkole Podstawowej Nr 8 Specjalnej im. Ks. J. Twardowskiego na zakup 5 pomocy 

dydaktycznych do terapii dla uczniów posługujących się wspomagającymi i alternatywnymi 

metodami komunikacji, 23 specjalistycznych oprogramowań do pomocy dydaktycznych do 

terapii, 4 komputerów stacjonarnych lub laptopów. Wartość projektu ogółem - 43 750,00 zł,  

w tym: 

 dofinansowanie - 35 000,00 zł (80% wartości projektu) 

 wkład własny finansowy – 8 750,00 zł (20% wartości projektu - Powiat Stalowowolski). 

 w  Szkole Specjalnej Przysposabiającej do Pracy im. Ks. J. Twardowskiego na zakup  

3 interaktywnych monitorów dotykowych o przekątnej ekranu co najmniej 55 cali. Wartość 

projektu ogółem - 17 500,00 zł, w tym: 

 dofinansowanie - 14 000,00 zł (80% wartości projektu) 

 wkład własny finansowy – 3 500,00 zł (20% wartości projektu - Powiat Stalowowolski). 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/956/2021 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosków 

o udzielenie wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w ramach Rządowego programu 

„Aktywna tablica” w roku 2021 dla Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

Ad. 13. Wniosek Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem 

honorowym oraz wsparcia finansowego organizacji przedsięwzięć upamiętniających 40. 

rocznicę wydarzeń w kopalni Wujek.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Dyrektor Spółdzielczego Domu Kultury 

w Stalowej Woli Pan Józef Sroka zwrócił się z prośbą o objęcie patronatem honorowym, a także 

poprosił o wsparcie finansowe organizacji wydarzenia upamiętniających 40 rocznicę tragicznych 

zdarzeń w kopalni Wujek, gdzie zginęło 9 górników. Jeden z nich – Zbigniew Wilk, pochodził  

z Zaleszan. Spółdzielczy Dom Kultury, wspólnie z siostrą tragicznie zmarłego Magdaleną Pelc  

i Śląskim Centrum Wolności, chce uczcić tę rocznicę, a także przybliżyć ją mieszkańcom, a szczególnie 
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młodzieży. W związku z tym planuje zorganizowanie ekspozycji dużych fotogramów, a także 

spotkania połączonego z prezentacją filmu. Spotkanie zostało zaplanowane na 24 września 2021 r.  

i wezmą w nim udział m. in. górnicy – świadkowie tamtych wydarzeń, zaś ekspozycja ma być 

udostępniona w połowie września br. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby wystąpić  

z pismem do szkół, w celu odwiedzenia tej ekspozycji przez dzieci i młodzież szkolną, w ramach zajęć 

szkolnych.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli  

w sprawie objęcia honorowym patronatem organizacji przedsięwzięć upamiętniających 40. rocznicę 

wydarzeń w kopalni Wujek, oraz przyznał wparcie finansowe w kwocie 500 zł z przeznaczeniem na 

druk plakatów i zaproszeń.  

Ad. 14. Wniosek Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego i objęcia patronatem honorowym konkursu „Pamiętajcie o ogrodach  

i balkonach…”. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Dyrektor Spółdzielczego Domu Kultury 

w Stalowej Woli Pan Józef Sroka zwrócił się z prośbą o przyjęcie przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu Stalowowolskiego oraz  Starostę Stalowowolskiego Honorowego Patronatu i udzielenie 

wsparcia finansowego na organizację konkursu „Pamiętajcie o ogrodach i balkonach…” 

z przeznaczeniem na wydanie  okolicznościowego kalendarza, druku podziękowań i dyplomów, 

zakup statuetek i nagród dla uczestników konkursu. Konkurs skierowany jest do mieszkańców 

miasta mieszkających w zasobach komunalnych, wszystkich spółdzielni i wspólnot mieszkaniowych, 

którzy pielęgnują swoje przyblokowe ogródki i ukwiecają balkony. Komisja dokonuje oceny 

balkonów i ogródków tych mieszkańców, którzy dokonają zgłoszenia. Uroczysty finał tegorocznej 

edycji konkursu, który Spółdzielczy Dom Kultury organizuje od 29 lat, zaplanowano na przełomie 

września i października. Wtedy to zostaną wręczone nagrody dla zwycięzców: Złote, Srebrne 

i Brązowe Pelargonie.   

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli  

w sprawie objęcia honorowym patronatem konkursu „Pamiętajcie o ogrodach i balkonach…”oraz 

przyznał wparcie finansowe w kwocie 1000,00 zł.  z przeznaczeniem na wydanie okolicznościowego 

kalendarza lub druk podziękowań i dyplomów. 

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 
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Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że ustawa o pożytku publicznym 

i wolontariacie nakłada na organy stanowiące jednostki samorządu terytorialnego obowiązek 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi, w art. 3  ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie  (t.j. Dz.U. 2020 poz. 1057).  Zgodnie z obowiązującą procedurą określoną w uchwale 

Nr XLIX/337/10 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 28 października 2010 roku w sprawie 

sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego projektów prawa miejscowego, w dziedzinach dotyczących 

działalności statutowej tych organizacji, projekt programu zostanie skierowany do konsultacji 

społecznych, które będą prowadzone od 10 września do 24 września 2021 roku.  

Naczelnik Wydziału PKZ Wypełniając obowiązek wynikający z powyższych zapisów prawa, należy 

przyjąć projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie Programu Współpracy 

Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3  ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie na 2022 rok. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/957/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2022 rok”. 

Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ,,Strefy produkcyjno - usługowej  

Nr 1 w Stalowej Woli.” 

Naczelnik Wydziału AB Grzegorz Janiec poinformował, że zgodnie z art. 17 pkt 6 lit b pierwsze tiret 

ustawy z dnia 27 marca 2003 r o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2021 r. 

poz. 741 t.j.) należy uzgodnić przedłożony projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego p.n.: ,,Strefa produkcyjno-usługowa Nr 1 w Stalowej Woli”. Wyjaśnił, że Prezydent 

Miasta Stalowej Woli pismem znak POS-II.6721.4.15.2019 z dnia 18 sierpnia 2021 roku przedłożył 

Zarządowi Powiatu Stalowowolskiego do uzgodnienia projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości Stalowa Wola, Gmina 

Stalowa Wola, w trybie art. 17 pkt 6 lit b ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

ustalając 14 dniowy termin na dokonanie uzgodnienia. Zarząd Powiatu po analizie w/w projektu 

planu w zakresie odpowiednich zadań samorządowych stwierdził, że ustalenia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości 

Stalowa Wola nie kolidują z realizacją zadań samorządowych powiatu o znaczeniu ponadlokalnym. 

Wobec powyższego Naczelnik Wydziału AB wyjaśnił, że należy pozytywnie uzgodnić przedstawiony 

projekt miejscowego planu. Jednakże ze względu na zróżnicowane wysokościowe ukształtowania 
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terenu, należy wprowadzić zapis określający zakres rzędnych usytuowania budynków i budowli. 

Bowiem dotychczasowe doświadczenia Wydziału AB pokazują, że brak takich rzędnych może  

w przyszłości doprowadzić do wszczęcia przez Urząd Górniczy postępowań w sprawie nielegalnego 

poboru kopaliny.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/958/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego „Program Współpracy Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2022 rok”. 

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Pani Iwona Kozioł Główny Specjalista ds. Finansów i sprawozdawczości omówiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego  

na 2021 rok. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/959/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 18. Przyjęcie Protokołu Nr 144/2021 z dnia 2 września 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia czy chcieliby zgłosić uwagi czy zapytania 

dotyczące protokołu? Żadne pytania ani uwagi do protokołu nie zostały zgłoszone.   

Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 144/2021 z dnia 2 września 2021 r. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 144/2021 z dnia 2 września 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 19. Wolne wnioski.  

W punkcie tym Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny poinformował, że wraz z końcem wakacji 

zakończone zostały duże remonty w jednostkach organizacyjnych powiatu. Miedzy innymi 

zakończono na jednym z pięter remont sanitariatów w Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym SPZOZ 

w Stalowej Woli. Zakończono też remont w Zespole Placówek Oświatowo-Wychowawczych  

w Stalowej Woli – w Bursie Międzyszkolnej a także w Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji 

Narodowej przy ulicy Staszica. Podobnie jest z remontem w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 

w Rozwadowie. Oświadczył, że zbliża się do zakończenia pierwszy etap remontu mający związek  

z przeniesieniem Warsztatów Terapii Zajęciowej mieszczących się obecnie w budynku przy ulicy 

Hutniczej do budynku Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli przy ulicy Kwiatkowskiego. 

Drugi etap planowany jest na przyszły rok i wówczas zamierzone jest zburzenie starego 

i wybudowanie nowego budynku przy Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli oraz budowa 

drogi a także nowego parkingu. 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi9ocSvj_TyAhUF-yoKHRMcBEkQFnoECAQQAQ&url=https%3A%2F%2Fzpow.stalowowolski.pl%2F&usg=AOvVaw3P-hjS3jN6P3f3_aq2YVTL
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi9ocSvj_TyAhUF-yoKHRMcBEkQFnoECAQQAQ&url=https%3A%2F%2Fzpow.stalowowolski.pl%2F&usg=AOvVaw3P-hjS3jN6P3f3_aq2YVTL
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Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Wilk-Mozgawa 

Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem 

elektronicznym) 

 

 


